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Protokół nr LIX/14 z Sesji  Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z dnia 2.10.2014 r., 

miejsce obrad: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Międzyzdrojach, godz. 

10.00 – 13.30. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący RM Jan Magda na podstawie listy obecności otworzył obrady LIX Sesji, 

stwierdzając na podstawie listy obecności wymagane quorum. Lista obecności radnych            

i zaproszonych gości stanowi zał. nr 1 i 2 do protokołu. Nieobecni (usprawiedliwieni)  na 

sesji radni: Waldemar Witkowski i Dorota Klucha, spóźnienie zapowiedzieli: Andrzej 

Kościukiewicz   i Janusz Piłat. 

 

2. Wnioski do porządku  obrad. 

 

Porządek sesji, zgodnie z poniżej zamieszczonym, został przyjęty w niezmienionej formie. 

Porządek stanowi zał. Nr 3 do protokołu. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski do porządku  obrad. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołów z  LVII i LVIII Sesji RM w 

Międzyzdrojach. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2014. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2014-2024. 

7. Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 

Międzyzdroje. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy (część 

tarasu o pow. 50 m² na działce nr 70/12). 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (działka nr 42 

o pow. 349 m² ul. Gryfa Pom.). 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (działka nr 

27/2 o pow. 100 m² ul. Zwycięstwa). 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (na 

rzecz dotychczasowych dzierżawców, terenów w obrębie 20 miasta Międzyzdroje). 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości          

( teren o pow. 250 m² na plaży). 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(teren o pow. 150 m² - część działki nr 193/2 na plaży). 

15. Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady w zakresie spraw wniesionych do Rady oraz               

o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

18. Wnioski komisji i radnych. 

19. Wnioski i skargi mieszkańców. 

20. Zakończenie obrad. 
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3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołów z  LVII i LVIII Sesji RM w 

Międzyzdrojach. 

 

Protokoły z LVII i LVIII sesji RM zostały podpisane przez protokolanta oraz 

przewodniczącego RM. Ponieważ nie  wniesiono uwag do ich treści, protokoły  uważa się za 

przyjęte. 

 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Jan Węglorz zgłosił 3 interpelacje: 

1) Zapytał Burmistrza, czy istnieje możliwość zabezpieczenia nieruchomości położonej 

przy ul. M. Skłodowskiej - C. na której usytuowany jest obiekt rozpoczętego budynku, 

poprzez tymczasowe zadaszenie w celu uniknięcia dalszej jego dewastacji. 

2) Radny ponowił zapytanie, kiedy zostaną usunięte zapadłości w ulicy M. Skłodowskiej 

- Curie na wysokości posesji 28 oraz zapadłości w chodniku.   

3) Kiedy Straż Miejska rozpocznie „akcję posesja” oraz przeglądy terenu po zakończonej 

działalności sezonowej. 

 

Radny Jan Burzyński zapytał o następujące sprawy: 

 

1) Kiedy będzie zrobiony remont ulic: Mieszka I, Myśliwskiej oraz Sportowej. 

2) Czy jest możliwość położenia mat drewnianych dla niepełnosprawnych  w celu 

dojścia do morza przy Hotelu „Amber Baltic”, wzorem  Świnoujścia. 

3) Czy są przygotowane rezerwowe mieszkania socjalne jedno, dwu i trzy pokojowe, aby 

Gmina nie płaciła tak dużych odszkodowań. 

4) Radny zapytał, ile kosztowały darmowe przejazdy autobusowe  linią 10 w roku 2013 

na trasie Międzyzdroje-Świnoujście. 

5) Czy zostały wyciągnięte konsekwencje  wobec najemców którzy nie dokonali 

obowiązkowych przeglądów pieców gazowych na rok 2013,  do czego są zobowiązani 

odpowiednimi przepisami. 

6) Czy jest możliwość, aby Gmina sfinalizowała szczepienie przeciw grypie.  

Czy zostanie zrealizowany  coroczny przegląd kotłów gazowych w mieszkaniach, w 

których mieszkają najemcy, otrzymujący zasiłek stały z OPS.   

 

Radny Roman Pawłowski zapytał  o kanalizację deszczową na ulicy Nowomyśliwskiej, 

prawdopodobnie są  tam źle wyprofilowane wjazdy,  ponieważ zalewane są tam posesje.  

Radny zasugerował , aby podwyższyć tam wjazdy, jeśli jest jeszcze ważna gwarancja.   

 

Radny Mateusz Bobek nawiązał po raz kolejny do poprawienia zejścia na plażę przy ul. 

Pomorskiej, tworzy się tam niebezpieczny uskok, który należy poprawić. 

 

Interpelacje stanowią zał. Nr 4 i 5  

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2014. 

 

Burmistrz nawiązał w swojej wypowiedzi do zasłyszanych komentarzy na temat obligacji, w 

sprawie których została podjęta uchwała RM. Podobno obligacje te  były dedykowane 

osobom prywatnym. Burmistrz wyjaśnił, że w uchwale jest wskazanie, iż obligacje przejmuje 

bank PKO,  i nigdy nie znajdą się one w obrocie prywatnym. Burmistrz podkreślił, że dzięki 
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temu, że uchwała w sprawie obligacji została podjęta przez Radę,  umożliwiło to następujące 

działania: 

- podpisano z WFOŚ umowę o dofinansowanie zadania w zakresie gospodarki wodno-

ściekowej, które zostało wyliczone na ponad 2 mln zł, z czego refundacja będzie wynosiła 85 

%  wartości zadania. Warte podkreślenia jest to, że jest to drugie,  największe  po Szczecinie 

zadanie. Część z tych zadań znalazło swoje przełożenie w uchwale budżetowej, m.in. poletka 

osadowe i remont ulicy Orzeszkowej, w zakresie uzupełnienia środków. 

 Burmistrz oddał głos Pani Skarbnik Agnieszce Sadka, która stwierdziła, iż 

szczegółowe zmiany omówiła  na posiedzeniach komisji.    

Burmistrz nawiązał do wydatków wskazanych w uchwale, a  dot. Gimnazjum, prosząc 

o zabranie głosu w tej sprawie Panią  Dyrektor Tamarę Starachowską, która podkreśliła 

konieczność zakupienia kotła gazowego w związku z sierpniowym zalaniem szkoły w wyniku 

gwałtownych opadów deszczu dotyczchczasowy piec uległ zniszczeniu. Ponieważ istniejący 

piec jest stary, nie ma do niego części zamiennych,  więc trzeba go wymienić.  Pani Dyrektor 

poinformowała, że występuje o środki z RPO, ale piec trzeba kupić natychmiast, nie ma czasu 

na czekanie. Pani Starchowska przedłożyła ekspertyzę w tej sprawie, która jednoznacznie 

stwierdza, że należy podjąć natychmiastowe działania remontowe budynku Gimnazjum.  W 

formie  audiowizualnej przedstawiła zakres prac koniecznych do wykonania, w związku z 

zawilgoconymi ścianami, rurami spustowymi koniecznymi do wymiany, wadliwymi rynnami, 

brakiem izolacji pionowej, grzybami na ścianie, które zagrażają zdrowiu młodzieży, 

występuje również zawilgocenie kapilarne, stąd konieczność  renowacji belek stropowych. 

Ekspertyza, którą przytoczyła Pani Strachowska jednoznacznie określała, że  bezpieczeństwo 

uczniów jest zagrożone, jeżeli nie zostaną podjęte natychmiastowe działania. Przyczyną 

zawilgocenia jest przede wszystkim brak izolacji pionowej, a grzyby, które pojawiły się na 

ścianach w piwnicy stanowią odmianę, która jest niebezpieczna dla zdrowia i życia                     

człowieka. W dokumentacji szkolnej brakuje informacji na temat sieci  kanalizacyjno – 

deszczowej, stąd w  trybie pilnym należy podjąć się takiego zlecenia. Wprawdzie szkoła nie 

dysponuje  kosztorysem tych wszystkich prac, ale szacuje, że koszt będzie się wahał w 

granicach 350-450 tys. zł.  i choć ma świadomość, że są to niemałe środki, potrzeba ich 

poniesienia jest jednoznaczna, o czym mówią  ekspertyzy. Pani  Starachowska żywi nadzieję, 

że poniesienie tych inwestycji stanie się priorytetem w przyszłej kadencji, szczególnie, że 

sanepid  i inne nadzorcze  instytucje bardzo interesują się tym zagadnieniem. Pamiętajmy, 

powiedziała Pani Dyrektor, że jest to jeden z najpiękniejszych budynków w Międzyzdrojach i 

powinniśmy o niego dbać. 

 

Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji: 

STANOWISKA KOMISJI  

1. KRGiB opowiedziała się pozytywnie  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie 

 

------------ doszedł Radny Andrzej Kościukiewicz, stan 12 radnych --------- 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której głos zabrał Radny Roman Pawłowski, kierując 

zapytanie do Burmistrza dot. rozbudowy punktu selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych, czym podyktowany jest wydatek ?.  

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o zrobienie kilku mobilnych PSZOKÓW na terenie 

Międzyzdrojów.       

Kierownik Zakładu Ochrony Środowiska Pan Adam Celiński omówił plany związane z ich 

estetyką i rozmieszczeniem. 
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Przewodniczący zamknął dyskusję, poddając pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 11 radnych, wstrzymała się 1 osoba.  

 

Uchwała Nr LIX/570/14 stanowi zał. Nr  6 i 7  

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2014-2024. 

 

Zagadnienie omówiła pani Agnieszka Sadka, proponując i omawiając wprowadzenie 

autopoprawki do projektu uchwały. 

Projekt uchwały z naniesionymi autopoprawkami stanowią zał. Nr 8 do protokołu.  

  

Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji: 

 

STANOWISKA KOMISJI  

1. KRGiB opowiedziała się pozytywnie  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie 

 

Przewodniczący  otworzył dyskusję, w związku z brakiem głosów w dyskusji, przystąpił do 

przeprowadzenia głosowania, za przyjęciem autopoprawki zgłoszonej przez Burmistrza 

opowiedziało się 11 radnych ( jednogłośnie)  

Całość uchwały wraz z  wprowadzonymi autopoprawkami poddano pod głosowanie, za 

przyjęciem opowiedziało się 11 radnych. 

 

Uchwała Nr LIX/571/14 stanowi zał. Nr  9 i 10  

  

7. Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Gminy Międzyzdroje. 

 

Zagadnienie omówił Przewodniczący Rady, z którego inicjatywy powstał projekt uchwały. 

Wprowadzone zmiany dot. następujących zapisów:  

- zostało ujednolicone nazewnictwo - „projekt uchwały budżetowej”, 

- § 5 dot. uzupełnienia zapisu o dodatkowy załącznik – „wydatki jednostek pomocniczych”, 

- § 5 wydatki majątkowe zostały szczegółowo rozpisane , 

- § 7 skrócono okres  z 7 dni do 3 dni przekazania projektu uchwały do radnych, 

- § 7  w paragrafie tym zmieniono również zapisy dot. procedowania i terminowości, 

- § 7  w paragrafie tym uzupełniono zapis: „osoba upoważniona  przez skarbnika”. 

- § 8  przyspieszono termin  sporządzenia i przekazania opinii o projekcie, do 3 dni, 

- § 9  ust. 3 - scalono pkt. 5, 6 i 7, który jest obecnie pkt. 5 

 

Przewodniczący poinformował, że w § 7 pkt 3 zapis będzie brzmiał: Komisje Rady Miejskiej 

opiniują projekt uchwały budżetowej. Opinię o projekcie przekazują na piśmie  do Komisji 

RGiB, nie później niż przez upływem 14 dni od dnia jego otrzymania, taką  autopoprawkę 

wprowadza do projektu uchwały. 

 

STANOWISKA KOMISJI  

1. KRGiB opowiedziała się pozytywnie  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie 
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Przewodniczący  otworzył dyskusję, w związku z brakiem głosów w dyskusji, przystąpił do 

przeprowadzenia głosowania, za przyjęciem autopoprawki  opowiedziało się 11 radnych          

( jednogłośnie).  

Całość uchwały wraz z  wprowadzoną  autopoprawką  poddano pod głosowanie, za 

przyjęciem opowiedziało się 11 radnych. 

 

Uchwała Nr LIX/572/14 stanowi zał. Nr  11 i 12  

 

Przewodniczący ogłosił 15 min. przerwę w obradach, po przerwie wznowił obrady, 

przystępując do realizacji porządku. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

(część tarasu o pow. 50 m² na działce nr 70/12). 

 

Pani Katarzyna Kutereba – Gnitecka wyjaśniła, że przedstawiono  propozycję dot. 

przeznaczenia do  wydzierżawienia na okres 3 lat część tarasu usytuowanego na obiekcie 

molo  o pow. 50 m2  na rzecz współwłaściciela. Dzierżawa dot. miejsca na posadowienie 

stolików gastronomicznych.  

 

 STANOWISKA KOMISJI  

1. KRGiB opowiedziała się pozytywnie  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie 

 

Przewodniczący  otworzył dyskusję, w  której udział wziął Adam Jakubowski, zwracając 

uwagę, iż teren ten jest mocno zabudowany, należy domniemać, że zajmuje on więcej miejsca 

niż faktycznie jest dzierżawione. Może warto się tym zainteresować. 

Przewodniczący zamykając dyskusję,  przystąpił do przeprowadzenia głosowania, za 

przyjęciem projektu uchwały opowiedziało się 10 radnych (zwolnił się Radny Roman 

Pawłowski, nieobecna Radna Dorota Klucha ).  

 

Uchwała Nr LIX/573/14 stanowi zał. Nr  13 i 14  

  

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (działka 

nr 42 o pow. 349 m² ul. Gryfa Pom.). 

 

W związku z koniecznością uregulowania stanu prawnego nieruchomości, usytuowanej przy 

Gryfa Pomorskiego w Międzyzdrojach, proponuje się przeznaczyć do sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym działkę o pow. 349 m 2 na rzecz właścicieli nieruchomości zabudowanej 

budynkiem mieszkalnym na działce 66 w związku z tym, że przy wyodrębnianiu własności 

lokali w tym budynku, wydzielona została działka gruntu nie spełniająca wymogów działki 

budowlanej – wyjaśniła Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka. 

 

 STANOWISKA KOMISJI  

1. KRGiB opowiedziała się pozytywnie  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie 

 

Przewodniczący  otworzył dyskusję. 

Radny Janusz Piłat zwrócił się z  zapytaniem, czy oboje właściciele są zainteresowani 

kupnem. Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że do Gminy zwrócił się nowy 

właściciel  lokalu mieszkalnego, jednak zapytanie wystosujemy do obojga.   
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Przewodniczący zamykając dyskusję,  przystąpił do przeprowadzenia głosowania, za 

przyjęciem projektu uchwały opowiedziało się 10 radnych (stan na Sali 10 radnych) 

 

Uchwała Nr LIX/574/14 stanowi zał. Nr  15 i 16  

 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (działka 

nr 27/2 o pow. 100 m² ul. Zwycięstwa). 

 

W związku z wnioskiem złożonym przez właściciela nieruchomości, położonej przy ulicy 

Zwycięstwa 31 w sprawie sprzedaży  przyległej działki gminnej  nr 27 o pow. 100 m 2 na 

poprawienie  warunków zagospodarowania  nieruchomości przyległych, wnosi się o zgodę na 

sprzedaż nieruchomości, która nie jest objęta miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego. Ze względu na kształt, wielkość oraz usytuowanie działki brak jest 

możliwości zagospodarowania jej  jako  działki samodzielnej. 

 

STANOWISKA KOMISJI  

1. KRGiB opowiedziała się pozytywnie  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie 

 

Przewodniczący  otworzył dyskusję, w związku z brakiem głosów w dyskusji – zamknął 

dyskusję,  przystępując  do przeprowadzenia głosowania, za przyjęciem projektu uchwały   

opowiedziało się 10 radnych (stan na Sali 10 radnych) 

 

Uchwała Nr LIX/575/14 stanowi zał. Nr  17 i 18  

 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

gruntowej. 

 

W związku z wnioskiem współwłaścicieli działki nr 121/9 w Wicku dot. ustanowienia 

służebności do w/w nieruchomości, która nie posiada dostępu do drogi publicznej, proponuje 

się ustanowienie służebności gruntowej, polegającej na prawie przechodu i przejazdu oraz 

prawie do ułożenia i korzystania z sieci uzbrojenia terenu, niezbędnych do korzystania z 

działki – wyjaśniła Pani Katarzyna Kutereb-Gnitecka. 

  

STANOWISKA KOMISJI  

1. KRGiB opowiedziała się pozytywnie  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie 

 

Przewodniczący  otworzył dyskusję, w której głos zabrał radny Mateusz Bobek,  wyjaśniając, 

że sprawa ta trwa już 20 lat, właściciele mają obawy dotyczącą takiego rozwiązania ponieważ 

mają wątpliwości czy znajdą się środki w budżecie  na  realizację planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że Gmina chce się wywiązać z tej służebności, mamy już uchwałę , 

choć faktycznie nie ma środków w budżecie, to  musimy mieć świadomość, że zapis w planie 

niewiele zmieni, gdyż  dojście do działki jest jeszcze przez jedną działkę. 

Radny Mateusz Bobek stoi na stanowisku, iż jest to wina Gminy, że   sprzedała działkę w 

sposób nieprawidłowy, pytanie, czy będzie można z tego jakoś wybrnąć. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że środki na ten cel będą zagwarantowane, a projekt uchwały jest formą 

zadośćuczynienia zainteresowanym. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji,  Przewodniczący zamknął dyskusję,  przystępując  

do przeprowadzenia głosowania, za przyjęciem projektu uchwały   opowiedziało się 7  

radnych, wstrzymało się 3 radnych  (stan na Sali 10 radnych) 

 

Uchwała Nr LIX/576/14 stanowi zał. Nr  18 i 19  

 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(na rzecz dotychczasowych dzierżawców, terenów w obrębie 20 miasta 

Międzyzdroje). 

 

Zagadnienie wyjaśniła pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka, w związku z wnioskami 

dotychczasowych dzierżawców terenów gminnych  usytuowanych przy wejściu na plażę na 

wysokości ul. Wesołej, zabudowanych obiektami gastronomicznymi stanowiącymi nakłady 

dzierżawców, proponuje się przeznaczyć dotychczas zajmowane tereny  do wydzierżawienia 

na okres 3 lat na rzecz dotychczasowych dzierżawców. 

Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji  

 

STANOWISKA KOMISJI  

1. KRGiB opowiedziała się pozytywnie  

2. KSKiS opowiedziała się pozytywnie 

 

Burmistrz, na prośbę Radnej Teresy Purgal, przybliżył zagadnienie dotyczące planów 

związanych z budową przejść na plażę, w związku z konicznością uporządkowania 

promenady oraz zapewnił, że dotychczasowi dzierżawcy będą włączeni w konsultacje 

związane z ustaleniami w tym zakresie.  

Radny Mateusz Bobek zauważył, że w miejscu istniejących dzierżaw jest wiele innych, które 

w sposób niekontrolowany powodując chaos istniejącej w tym miejscu działalności.     

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 10 

radnych ( jednogłośnie).  

 

 Uchwała Nr LIX/577/14 stanowi zał. Nr  20 i 21  

   

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości          

( teren o pow. 250 m² na plaży). 

 

Dotychczasowy dzierżawca terenu plaży  działki o pow. 250 m 2, wnioskuje o przedłużenie 

dzierżawy  terenu  na którym  prowadzona jest  działalność rekreacyjna, w tym zjeżdżalnia  

wodna, proponuje się przedłużyć dzierżawę terenu do 30.09.2018 r.  

 

STANOWISKA KOMISJI  

1. KRGiB opowiedziała się pozytywnie  

2. KSKiS na komisji rozmawiano o tym, że  skoro wszystkie umowy na plaży kończą się 

w 2015 r., może warto przedłużyć umowę tylko do tego czasu,  po to, aby globalnie 

rozwiązać tę  sprawę w przyszłym roku, ale komisja jest otwarta na dyskusję. 

 

Radna Teresa Purgal  zaznaczyła, że zjeżdżalnia jest atrakcją, formą  aktywnego wypoczynku, 

może warto, aby ona została na plaży, szczególnie, że konstrukcja jest bardzo wymagająca,  a 

rekonstrukcja bardzo kosztowna,  gdyż fundament ma 6 m, a to wymaga specjalistycznego 

sprzętu. Komisja wypracował wniosek, aby działalność gastronomiczna na plaży została 
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przedłużona do 30.09.2015 r. ponieważ w roku 2015 należy wejść z nową koncepcją 

zagospodarowania tej sfery działalności. 

 Radny Mateusz Bobek podziela pogląd Radnej, iż zjeżdżalnia stanowi pewnego 

rodzaju aktywność wypoczynku, stąd taki wyłom, natomiast dobrze by było, aby nasi 

następcy we wrześniu 2015 roku podjęli strategiczne decyzje w tym zakresie.   

Przewodniczący zamknął dyskusję poddając pod głosowanie projekt uchwały, za 

przyjęciem opowiedziało się 11 radnych (wrócił Radny Roman Pawłowski). 

 

Uchwała Nr LIX/578/14 stanowi zał. Nr  22 i 23  

  

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(teren o pow. 150 m² - część działki nr 193/2 na plaży). 

 

W nawiązaniu do wniosku dotychczasowego dzierżawcy terenu plaży o pow. 150 m 2 , z 

przeznaczeniem na prowadzenie działalności gastronomicznej  i rekreacyjnej, proponuje się 

przeznaczyć teren do wydzierżawienia na okres do 30.09.2018 r.  na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na działalność gastronomiczną i rekreacyjną.  

 

STANOWISKA KOMISJI  

1. KRGiB komisja wnioskowała o wyrażenie zgody na przedłużenie dzierżawy, zgodnie 

z przyjętą tendencją odnośnie przedłużenia dzierżaw  do 30 IX 2015 r.   

2. KSKiS komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, ale jest zgodna co do 

wniosku komisji RGiB. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

odnośnie przedłużenia dzierżawy do 30 IX 2015 r.,  co do którego swoją akceptację wyraził 

Burmistrz, traktując to jako autopoprawkę do projektu uchwały. 

Za przyjęciem autopoprawki Burmistrz w paragrafie 1 „ do 30 IX 2014 r” opowiedziało się 

11 osób obecnych na posiedzeniu komisji. 

Całość projektu uchwały wraz z autopoprawką opowiedziało się 11 radnych. 

  

Uchwała Nr LIX/579/14 stanowi zał. Nr  24 i 25  

 

15. Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie, które stanowi zał. Nr 26 do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję:  

 

Radna Teresa Purgal zapytała o wyjazd do WFOŚiGW odnośnie dofinansowania gospodarki 

wodno-ściekowej, zwracając się do Burmistrz o omówienie tego zagadnienia bardziej 

szczegółowo, co pozwoli naszym mieszkańcom rozszerzyć  swoją wiedzę w tym zakresie.  

Radny Adam Jakubowski zapytał o ustalenia odnośnie ulicy Komunalnej podczas 

wyjazdu do Goleniowa, co Burmistrz uszczegółowił. 

Burmistrz omówił również szczegółowo XXXII Zjazd  Kresowych Żołnierzy Armii 

Krajowej, który odbył się w Międzyzdrojach w okresie od 29.09 do 2.10. 2014 r.  W zjeździe 

wzięło udział 50 uczestników ( w tym 20 Kresowych Żołnierzy Armii Krajowej). 

Burmistrz przedstawił również informację odnośnie wykonania budżetu Gmina na dzień 30 

sierpnia 2014 r., zał. Nr 27 do protokołu.  
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------------------------ doszedł Radny Piotr Nogala----------- stan 12 radnych  

 

Radny Jan Burzyński zapytał o wpływy z opłaty miejscowej, czy będzie tutaj jakaś zmiana, 

gdyż nie ma planowego wykonania. Burmistrz wyjaśnił, że środki z tego tytułu  będą jeszcze 

wpływały. 

 

16. Informacja Przewodniczącego Rady w zakresie spraw wniesionych do Rady oraz               

o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

Zagadnienie omówił Przewodniczący Jan Magda, przedstawiając korespondencję, która 

wpłynęła do Rady Miejskiej; 

- wezwanie do usunięcia naruszenia prawa pani Doroty Halejcio  z dnia 8 września 2014 r. w 

sprawie uchylenia wskazanej uchwały w związku z naruszeniem prawa.   

Radny Adam Jakubowski odczytał wniosek komisji RGiB w sprawie wniosku Rady 

Miejskiej, złożonego w dniu 28.08.2014 r. na LVII Sesji Rady Miejskiej, który stanowi zał. 

Nr 28,  traktujący o wycofaniu się Rady z  poprzednich ustaleń. 

Radny Roman Pawłowski wyjaśnił, iż  komisja długo dyskutowała o tym  przy udziale Pani 

Doroty Halejcio, dochodząc do wniosku, ze Rada przedobrzyła w swojej dobroci, wiążąc 

niejako Burmistrzowi ręce, stąd pomysł wycofania się z poprzednich ustaleń. Działanie takiej  

umożliwi Burmistrzowi sprzedaż mieszkania Pani Dorocie Halejcio. Burmistrz 

poinformował, że wniosek w sprawie sprzedaży mieszkania zostanie niebawem wywieszony.     

Wniosek, zgodny z załącznikiem do protokołu, został poddany pod głosowanie, za przyjęciem 

opowiedziało się 11 radnych , wstrzymała się od głosu 1 osoba.  

 

Przewodniczący poinformował, że pani Dorota Halejcio złożyła pismo  odnośnie wycofania 

wniosku, będącego wezwaniem do usunięcia naruszenia prawa, złożonego w dniu 8.09.2014 

r., zał. Nr 29 do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował również o piśmie w sprawie zaadoptowania pomieszczeń 

Wikliny przez hodowców gołębi. Niebawem odbędzie się spotkanie w tej sprawie.  

Do Rady wpłynęło również pismo w sprawie umożliwienia pozostawienia na 

dotychczasowym miejscu „koła młyńskiego” do czasu rozstrzygnięcia ustaleń związanych z 

nową lokalizacją. Rada Miejska nie podejmuje jednak takich ustaleń, kwestia ta pozostaje w 

kompetencjach organu wykonawczego. 

  

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

 

Odpowiedzi na interpelacje, zgodnie z ustalenia zamieszczane są w BIP 

Radny Jan Burzyński nawiązał do interpelacji związanej z niezamykaniem bramy wjazdowej 

na swoja posesję, odczytał swój komentarz wobec braku wyegzekwowania przez zarządcę tej 

powinności, zaproponował zmianę zarządcy? 

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

18. Wnioski komisji i radnych. 

 

Nie zgłoszono wniosków. 

 

19. Wnioski i skargi mieszkańców. 
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W ramach tego punktu obecna na sesji Pani Janiny Bajroszewska zapytała kiedy zostanie 

sfinalizowana sprawa w ramach dokupienia udziału gminnego zajmowanego strychu.  

Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że sprawa niebawem zostanie sfinalizowana, 

formalności dobiegają końca.  

 

20. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania punktów porządku, posiedzenie zakończono.  

Na tym zakończono obrady sesji. 

 

Protokółowała: 

M.Nurkowska  

 


